
 

Protokół nr 9/2015 

 

z IX zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 28 lipca 2015r., która odbyła się przy               

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 18.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela 

Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem 

obrady oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 84. Obecnych podczas głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 85. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 86. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 87. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 88. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 89. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 90. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 



Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie wniosku o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zawartego w druku nr 91. Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt 

porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami stanowi porządek obrad. 

 

  

Ad.3 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w 

sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego objętego wnioskiem nr ML-

02.7123.290.2015.ES – druk nr 81.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/79/2015 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w 

sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego objętego wnioskiem nr ML-

02.7123.273.2015.ES – druk nr 82.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/80/2015 została przyjęta. 

 

Ad.5 

Radny p.Rafał Miś przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Lokali Komunalnych w 

sprawie opinii dotyczącej przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego objętego wnioskiem nr ML-

02.7123.306.2015.ES – druk nr 83.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/81/2015 została przyjęta. 

 

Ad.6 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie wniosku do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej wieloletnich zadań 



inwestycyjnych i bieżących planowanych przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 

2015 – 2019 – druk nr 84. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych (jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu): 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/82/2015 została przyjęta. 

 

Ad.7 

Radny p.Dominik Jaśkowiec przedstawił projekt uchwały Radnego Miasta Krakowa w sprawie wystąpienia do 

Rady Miasta Krakowa z inicjatywą uchwałodawczą dot. zmiany Uchwały nr XXI/321/15 Rady Miasta Krakowa 

z dnia 8 lipca 2015 r. w sprawie ustalenia dla terenu Gminy Miejskiej Kraków, liczby punktów sprzedaży 

napojów zawierających powyżej 4,5 % alkoholu (z wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży jak i w miejscu sprzedaży  – druk nr 85. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Łukasz Wantuch, radny p.Dominik Jaśkowiec, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 16 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 3 

Uchwała nr IX/83/2015 została przyjęta. 

 

Ad.8 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2015  – druk nr 

86.  Przedstawiła autopoprawkę: w §2 pkt.1 zamiast „ulice” wpisuje się „Rozszerza się o ulice: …” 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/84/2015 została przyjęta. 

 

Ad.9 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2016 – druk nr 87.  Przedstawiła 

autopoprawkę: w pkt.C 1 zmienia się kolejność zadań d na f”.  

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Jacek Wojs, przew. p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było żadnych uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr IX/85/2015 została przyjęta. 



Ad.10 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz i radny p.Stanisław Skrzyński przedstawili projekt uchwały Zarządu w 

sprawie: zamontowania separatorów na ul. Słoneckiego i wyznaczenie nimi przejścia dla pieszych oraz 

umieszczenie na tej ulicy znaku B - 36 – druk nr 88.   

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/86/2015 została przyjęta. 

 

Ad.11 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz i radny p.Stanisław Skrzyński przedstawili projekt uchwały Zarządu w 

sprawie: opinii dotyczącej ustanowienia prawa trwałego zarządu na rzecz Zespołu Szkół Przemysłu 

Spożywczego – druk nr 89.  Przewodnicząca wprowadziła autopoprawkę w tytule dopisuje się „Szkół”.  

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/87/2015 została przyjęta. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz i radny p.Paweł Wójcik przedstawili projekt uchwały Zarządu w 

sprawie: zmian w funkcjonowaniu linii autobusowych nr 128 i 193 – druk nr 90.    

 

W dyskusji wzięli udział: radna p.Wanda Zasada, radny p.Łukasz Wantuch, radny p.Paweł Wojcik, radny 

p.Dominik Jaśkowiec, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/88/2015 została przyjęta. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz i radny p.Stanisław Skrzyński przedstawili projekt uchwały Zarządu w 

sprawie: wyrażenia opinii do zamierzenia inwestycyjnego objętego wnioskiem nr AU-02-

2.6730.2.489.2015.AKW dla inwestycji przy ul. Reduta w Krakowie” – druk nr 91.    

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Rafał Miś, przew. p.Aniela Pazurkiewicz. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas 

głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr IX/89/2015 została przyjęta. 

 



Ad.14 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

   

Ad.15 

Wolne wnioski 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, że  kolejna sesja odbędzie się 25 sierpnia 2015r. o godz. 

18.00. Poprosiła radnych o przesłanie wykazu miejsc szczególnie zagrożonych, które zostaną objęte 

dodatkowymi patrolami Straży Miejskiej Miasta Krakowa. 

 

Radny p.Piotr Majak poruszył temat odbudowania progów zwalniających na ul.Gdańskiej. 

 

Radny p.Jacek Wojs poprosił o zamontowanie ławek  przy ul.Seniorów Lotnictwa. Poruszył sprawę dot. dojazdu 

do garaży Ułanów/Ugorek.  

 

Radny p.Paweł Wójcik poinformował, że kolejny numer Biuletynu ukaże się we wrześniu, poprosił radnych o 

przesyłanie materiałów. 

  

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 19.10. 

 

 

 

Prowadząca obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 


